Beste deelnemers,

Wat ongelooflijk jammer dat we voor de start van Knoalcup op donderdag een NO-GO moeten
afgeven vanwege de slechte weersverwachting. Veel nattigheid. De vrijdag ziet er ook nog niet goed
uit. Zaterdag en zondag zouden beter kunnen zijn maar, hebben waarschijnlijk dan wel veel wind uit
de verkeerde richting.

Aantal opties:
- 1. We wachten af of het in het weekend beter wordt met 1 DragonFly

- 2. Wekiezen een andere weekend?

- 3. Optie van Jirgen: waarom kom je niet naar Duitsland, want daar liggen we net aan de
goede kant van het weer. Jiirgen gaat morgen regelen of het mogelijk is om op Flugplatz
Altes Lager te gaan vliegen, of anders op vliegveld Oene in de buurt.

Ik zou inventariseren of het een goed idee is onder de piloten.
https://doodle.com/poll/mvznung8xysg24gc

Graag een snelle reactie, want als Duitsland een optie blijkt te zijn en is er genoeg animo de 600 km
te overbruggen, moet ik nog heel veel gaan regelen.
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